
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
Caràcter: extraordinari 
Data: 8 d’agost de 2001 
Horari: de les 13 hores a les 13, 55 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
Montserrat Santandreu Ginard, batle 
Elvira Piris Quetglas, regidora 
Jerónimo Ginard Ginard, regidor 
Antònia Tous Ginard, regidora 
Joan Amorós Bauçà regidor 
Jaume Sureda Bonnín, regidor 
Maria-Antònia Sansó Navarro, regidora 
Antoni Nicolau Massanet, regidor 
José Silva Jiménez, regidor 
Pedro Llinás Morey, regidor 
Magdalena Fuster Lorenzo, regidora 
Apol·lònia Genovart Servera, regidora 
Julen Adrián Gorostiza, regidor 
Mateu Llodrà Sansaloni, secretari accidental 
 
Ordre del dia 
1. Presa de possessió del regidor Joan Amorós Bauçà. 
2. Aprovació, si s’escau, de l’adjudicació de la contractació per procediment negociat sense publicitat de 
l’obra Ampliació de tres aules i d’un gimnàs en el Col·legi Públic de Na Caragol. 
3. Aprovació, si s’escau, de l’adjudicació del concurs en procediment obert per a l’explotació del barcafeteria 
del Teatre Municipal. 
4. Aprovació, si s’escau, de la municipalització de les escoletes de Na Caragol i de la Colònia de Sant 
Pere. 
5. Aprovació, si s’escau, de la proposta de taller per a l’alumnat d’ESO amb problemàtica escolar que s’ha 
de presentar a la Conselleria d’Educació i Cultura. 
Desenvolupament de la sessió 
1. Presa de possessió del regidor Joan Amorós Bauçà 
El batle exposa que, tal i com saben tots els assistents, el senyor Jaume Guiscafrè Danús va dimitir del seu 
càrrec de regidor per no poder dedicar-hi tot el temps necessari. 
Que la Junta Electoral Central ha expedit la credencial de regidor a favor del senyor Joan Amorós Bauçà perquè 
està inclòs en la llista de candidats presentada pel partit Unió Independents d’Artà. 
A continuació, el batle demana al nou regidor si vol prometre o jurar el seu càrrec i el regidor contesta que el 
vol prometre. Aleshores, el batle li formula la pregunta de rigor, que contesta afirmativament: “Prometeu complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució com a 
norma fonamental de l’Estat?”. La corporació, per unanimitat, declara el senyor Amorós integrat a la mateixa. 
2. Aprovació, si s’escau, de l’adjudicació de la contractació per procediment negociat sense 
publicitat de l’obra Ampliació de tres aules i d’un gimnàs en el Col·legi Públic de Na Caragol 
El batle explica que el concurs en procediment obert va quedar desert, perquè l’única oferta que es presentà 
va ser superior al tipus de licitació. També diu que, a la vista dels resultats, es va procedir a preparar la 
contractació per procediment negociat sense publicitat de l’obra Ampliació de tres aules i d’un gimnàs en 
el Col·legi Públic de Na Caragol. 
Continua explicant, el batle, que avui al matí s’ha reunit la Mesa de Contractació per obrir les ofertes 
presentades. Només s’ha presentat una sola oferta i és la de Obras y Promociones Comas, S.A., que 
s’ofereix a fer l’obra per 145.411.601 PTA i aquesta oferta és la que proposa la Mesa de Contractació per 
adjudicar-li l’obra. 



El senyor Sureda (PP) diu que la cosa està molt clara si només hi ha una sola oferta i que el que s’ha de fer 
és insistir perquè comencin tant prest es pugui per no destorbar massa el curs. 
La senyora Genovart (UM) diu que pensa el mateix que ha manifestat el senyor Sureda. 
El senyor Adrián (EU/EV) manifesta que no té res a dir. 
Es vota l’assumpte i s’acorda, per unanimitat: 
1. Declarar vàlida la licitació i adjudicar definitivament l’obra Ampliació de tres aules i d’un gimnàs en el 
Col·legi Públic de Na Caragol a l’empresa Obras y Promociones Comas, S.A., pel preu de 
145.411.601 PTA. 
2. Disposar la despesa amb càrrec a la partida 4223 62202 del pressupost de despeses. 
3. Procedir a la devolució de la garantia provisional presentada. 
4. Notificar a l’empresa adjudicatària que, en el termini de deu dies després d’haver rebut la notificació 
d’aquest acord, ha de presentar el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i per 
formalitzar el contracte administratiu corresponent. 
3. Aprovació, si s’escau, de l’adjudicació del concurs en procediment obert per a l’explotació del 
bar-cafeteria del Teatre Municipal 
El batle explica que avui al matí s’ha reunit la Mesa de Contractació per obrir les ofertes que s’han 
presentat. Només n’hi ha una i és la que han presentat les senyores Maria-Antònia Riera Riera i Maria 
Ginard Esteva, que ofereixen un lloguer mensual de 30.000 PTA, que és el tipus de la licitació, i que aquesta 
és l’oferta que proposa la Mesa de Contractació per adjudicar l’explotació del bar-cafeteria del Teatre 
Municipal. 
El senyor Sureda (PP) diu que està d’acord, que estaran a l’espera de veure com ho gestionen les 
adjudicatàries i que suposa que hi haurà d’haver una negociació posterior per tractar el tema de la neteja. 
Anuncia el seu vot favorable, si més no, considera que no hauria de ser una cafeteria pública sinó 
complementària al Teatre. 
La senyora Genovart (UM) diu que també estarà a l’espera del resultat i que el seu vot serà favorable. 
El senyor Adrián (EU-Els Verd) diu que hauran de polir el tema en allò que es refereix a la neteja dels 
voltants. 
Es vota l’assumpte i s’acorda, per unanimitat: 
1. Declarar vàlida la licitació i adjudicar definitivament l’explotació del bar-cafeteria del Teatre Municipal a 
les senyores Maria-Antònia Riera Riera i Maria Ginard Esteva, que pagaran un lloguer mensual de 
30.000 PTA i segons les condicions assenyalades en l'oferta. 
2. Procedir a la devolució de la garantia provisional presentada. 
3. Notificar a l’empresa adjudicatària que, en el termini de deu dies després d’haver rebut la notificació 
d’aquest acord, ha de presentar el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i per 
formalitzar el contracte administratiu corresponent. 
4. Aprovació, si s’escau, de la municipalització de les escoletes de Na Caragol i de la Colònia de 
Sant Pere 
El batle explica que, tal i com ja va exposar detalladament a la Comissió Informativa, es tracta de 
municipalitzar les escoletes d’1 a 3 anys de Na Caragol i de la Colònia de Sant Pere i que aquest servei no el 
gestionaria l’Ajuntament, sinó que el donaria en concessió. Per això, es proposa a la corporació aprovar el 
plec de clàusules administratives particulars que han de regir el contracte del servei d’educació infantil de 
primer cicle, mitjançant un concurs en procediment obert, de l’Ordenança fiscal i de l’estudi econòmic 
corresponent. El batle posa de manifest que en el plec de condicions que es du a Ple s’hi han incorporat les 
millores que es varen acordar en la Comissió Informativa. 
El senyor Sureda (PP) diu que li sembla positiva aquesta municipalització i que veu encertat el sistema de 
concessió. 
La senyora Genovart (UM) diu que ho considera necessari, especialment a la Colònia de Sant Pere. 
El senyor Adrián (EU/EV) proposa: 
A l’apartat f) de la clàusula primera, afegir-hi: “i més en concret les propostes que fan els serveis 
educatius a la memòria 1999-2000, referent a la redacció del PCC”. 
A l’apartat i) de la clàusula primera substituir “aules” per “unitats”. 
Continua la seva intervenció i el senyor Adrián es congratula que l’Equip de Govern hagi canviat de criteri. 



El batle intervé per dir-li que no és un canvi de criteri, que a la proposta que va fer en el seu dia el senyor 
Adrián es parlava de 0 a 3 anys i ara es parla d’1 a 3 anys. 
El representant d’EU/EV continua la seva exposició i diu que la pressió de les AMPA ha tengut molt a 
veure en aquest canvi; que encara manca una proposta d’ampliació de l’escola de Na Caragol; que també 
espera la Comissió Informativa on es tracti el tema del nou centre educatiu de la Colònia. Com a conclusió, 
diu que està molt content pels canvis de l’Equip de Govern, però que la falta de previsió farà que no es pugui 
començar en el mes de setembre. 
El batle contesta al senyor Adrián i li diu que no hi ha cap canvi de política sinó que s’han fet les gestions 
pertinents i que ara és el moment de posar en funcionament el servei. També diu que la demagògia 
d’EU/EV no té res a veure amb el calendari de feina de l’Equip de Govern. 
La senyora Piris (UIA) manifesta que els Serveis Educatius d’aquest Ajuntament han fet molta feina per 
preparar aquesta municipalització i que, gràcies a la feina dels pares, de l’Equip de Govern i de EU/EV, 
aquesta proposta és avui a Ple. També diu que no hi manca previsió, si bé és vera que s’ha hagut de fer de 
pressa i que, si s’hagués fet per al curs 2002-2003, no hi hauria tanta pressa, però que es tracta de donar el 
servei tan prest com es pugui. 
El senyor Adrián (EU/EV) replica la intervenció del batle i li recorda les coses que va dir a diferents 
sessions. 
El batle comunica als assistents que es passa a votació, mentre que el senyor Adrián continua amb la seva 
rèplica. 
El batle es dirigeix al senyor Adrián i li diu que es passa a votar el tema. El senyor Adrián s’atura. 
Es vota l’assumpte i s’acorda, per unanimitat: 
1. Aprovar el plec de clàusules administratives particulars que han de regir el contracte del servei 
d’educació infantil de primer cicle, mitjançant un concurs en procediment obert, i exposar-lo al públic 
durant el termini de tretza dies, a causa de la urgència del cas, mitjançant la publicació d’un edicte en el 
BOIB. 
2. Aprovar provisionalment per a aquest exercici de 2001 i següents l’Ordenança fiscal reguladora del preu 
públic per a la prestació del servei de les escoletes municipal, la qual s’ha d’exposar al públic durant el 
termini de trenta dies hàbils mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB. 
Acabada la votació, una persona del públic, que va resultar ser la senyora Dolors Ribas, representant de 
Promenuts, demana si pot intervenir. El batle li contesta que no perquè no ho ha demanat per escrit abans de 
començar la sessió, però que, si té res a dir, en acabar la sessió podrà dir-ho. 
5. Aprovació, si s’escau, de la proposta de taller per a l’alumnat d’ESO amb problemàtica 
escolar que s’ha de presentar a la Conselleria d’Educació i Cultura 
La regidora de Cultura, senyora Piris, explica la proposta i diu que, amb aquesta aula-taller, es pretén ocupar 
a joves d'entre 14 i 16 anys amb problemàtica social i que difícilment s’integren en les activitats escolars 
normals. Aquests alumnes, per l’edat, no tenen cabuda dins el programa de Garantia Social i del que es 
tracta, amb la posada en funcionament d’aquest taller, és de recuperar la seva autoestima i que se sentin 
acceptats pel sistema, tot això amb la finalitat que completin l’ESO. 
El senyor Sureda (PP) suggereix un replantejament del lloc: considera més adequat el solar municipal del 
costat de l’Institut Llorenç Garcias i Font que la Costa de Sant Salvador. 
La senyora Piris li contesta dient que l’encarregat del curs considera la Costa de Sant Salvador el lloc idoni 
perquè està prop de les escoles, no congestiona l’institut i els alumnes ho veuran més deslligat del sistema 
educatiu que no els agrada. 
La senyora Genovart (UM) manifesta la seva conformitat amb la proposta i diu que es podria aprofitar per 
fer el jardí botànic a la Costa de Sant Salvador, del qual tantes vegades se n’ha parlat. 
El senyor Adrián (EU/EV) diu que, en quant a la ubicació, pensa la mateixa cosa que el senyor Sureda i que, 
si bé el taller estaria situat a la zona de Na Caragol, es podrien fer actuacions puntuals al jardí botànic de la 
Costa de Sant Salvador. També diu que s’hauria de preveure un curs de grau mitjà per poder donar 
continuïtat al servei, ja que està d’acord amb el futur de municipi, una vegada aprovat el Parc de Llevant, i, 
d’una altra banda, sortirien amb una titulació. 
Es vota l’assumpte i s’acorda, per unanimitat: 
Proposar a la Direcció General d’Ordenació i Innovació de la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern 



de les Illes Balears que estudiï la possibilitat de firmar un conveni entre ambdues institucions per dur a terme 
la intervenció socioeducativa (mitjançant una aula taller) per a l’alumnat d’ESO d’Artà amb risc d’exclusió 
escolar i/o social. 
Acords 
1. Declarar, per unanimitat, la integració del senyor Joan Amorós Bauçà com a regidor d’aquesta 
corporació. 
2. Declarar vàlida, per unanimitat, la licitació i adjudicar definitivament l’obra Ampliació de tres aules i 
d’un gimnàs en el Col·legi Públic de Na Caragol a l’empresa Obras y Promociones Comas, S.A., 
pel preu de 145.411.601 PTA. 
Disposar la despesa amb càrrec a la partida 4223 62202 del pressupost de despeses. 
Prodedir a la devolució de la garantia provisional presentada. 
Notificar a l’empresa adjudicatària que, en el termini de deu dies després d’haver rebut la notificació 
d’aquest acord, ha de presentar el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i per 
formalitzar el contracte administratiu corresponent. 
3. Declarar vàlida, per unanimitat, la licitació i adjudicar definitivament l’explotació del bar-cafeteria del 
Teatre Municipal a les senyores Maria-Antònia Riera Riera i Maria Ginard Esteva, que pagaran un 
lloguer mensual de 30.000 PTA i segons les condicions assenyalades en l'oferta. 
Procedir a la devolució de la garantia provisional presentada. 
Notificar a l’empresa adjudicatària que, en el termini de deu dies després d’haver rebut la notificació 
d’aquest acord, ha de presentar el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i per 
formalitzar el contracte administratiu corresponent. 
4. Aprovar el plec de clàusules administratives particulars que han de regir el contracte del servei 
d’educació infantil de primer cicle, mitjançant un concurs en procediment obert, i exposar-lo al públic 
durant el termini de tretza dies, a causa de la urgència del cas, mitjançant la publicació d’un edicte en el 
BOIB. 
Aprovar provisionalment per a aquest exercici de 2001 i següents l’Ordenança fiscal reguladora del preu 
públic per a la prestació del servei de les escoletes municipal, la qual s’ha d’exposar al públic durant el 
termini de trenta dies hàbils mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB. 
5. Proposar a la Direcció General d’Ordenació i Innovació de la Conselleria d’Educació i Cultura del 
Govern de les Illes Balears que estudiï la possibilitat de firmar un conveni entre ambdues institucions per 
dur a terme la intervenció socioeducativa (mitjançant una aula taller) per a l’alumnat d’ESO d’Artà amb 
risc d’exclusió escolar i/o social. 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
El secretari accidental Vist i plau 
El batle 


